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ANDELSSELSKABET  GRØNHØJ  VANDVÆRK

Referat  af  generalforsamling  den  16.  april  2022  kl. IO på Cafi:  Old  School,  Landal
Grønhøj  Strand  Feriecenter,  Ingeborgvej  2, Grønhøj

Formanden Per Nielsen bød velkommen til ca. 80 fremmødte, der repræsenterede  46 forbrugere,
herunder  særligt  til ny administrator  Karen Kjær,

1.  Valg af dirigent

Hans Østergaard valgtes. Han konstaterede,  at generalforsamlingen  var lovligt  indvarslet  og
beslutningsdygtig.
2. Bestyrelsens  beretning

Formanden  aflagde vedhæftede  beretning. Der var ingen bemærkninger,  og beretningen  blev
taget  til efl:erretning.

3. Godkendelse  af regnskab  for  2021

Kasserer Jane Kappel fremlagde regnskab, der var revideret  af Per Brander,  idet Inge  Schmidt
har solgt  sit hus. Årets underdækning  var kr. 17,557.

Hans Pedersen spurgte til investering af vandværkets  midler.  Jane Kappel oplyste,  at midlerne
fordeles  i forskellige  fonde  for at begrænse  risikoen.  Det er først  faldet  på plads i år,
Rengskabet  blev enstemmigt  godkendt.

4. Godkendelse  af budget  for  årene  2022 og 2023

Kassereren oplyste, at budget 2023 svarer til budget 2022,  og der  i begge  år budgetteres  med
underdækning  på kr, 328,000.  Budget  blev godkendt.
5. Indkomne  forslag

Der var  ikke indkommet  forslag

6, Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer  for  2 år.

Henning  Andersen  og ]ane  Kappel  genvalgtes.

8, Valg af 2 bestyrelsessuppleanter  for 1 år.

Ove Steen Nielsen  og Niels Mikkelsen  genvalgtes,
9. Valg af intern  revisor,

Per Brander  valgtes.

10. Valg af intern  revisor  suppleant.
Ulla Larsen  valgtes,

11. Valg af ekstern  revisor.

BDO, Aabybro,  genvalgtes,
12.  Eventuelt

Rita Pedersen  spurgte til PFOS. Formanden  redegjorde  for prøveprogrammet  og oplyste,  at intet
tyder  på forurening  i vores  område.

Der var  flere indlæg  vedr.  det forestående arbejde  med undersøgelse  af optimering,  Der var

advarsler mod at nedsætte  vandtrykket  og forslag  om at fylde  tankene  om natten  for  at begrænse
el-udgiften. Der blev spurgt, om vandværket  kan fungere  ved el-nedbrud,  Formanden  oplyste,  at vi



har forbindelse  til Jonstrup,  Ingstrup  og LØkken vandværker,  hvis uheld er ude i længere  tid.

Generalforsamlingen  sluttede  kl. 11, Formanden  takkede  dirigenten  for hans ledelse og Inge

Schmidt  for udførelsen  af revisor-hvervet  gennem mange år.
Vandværket  var hereffer  vært  for smØrrebrØd.
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Per Nielsen

formand

Efter generalforsamlingen  konstituerede  bestyrelsen  sig således:
Formand:  Per Nielsen
Kasserer. Jane Kappel

Vandværkets  60 års fødselsdag  fejres  med åbent  hus på vandværket  lørdag den 4. juni kl. 15.


